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Leif Rönngren   Mikael Söderlund 

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Mikael Söderlund (m), vice ordförande 
Hasan Dölek (s), §§ 1-20 och 22-45 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Martina Lind (fp) 
Gabriel Marawgeh (kd) 
Johanna Nilsson (s), §§ 1-9 och 11-45 
Åsa Romson (mp) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp) 
Bo Ekvall (s) 
Maurice Forslund (kd) 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Kenneth Nilsson (s) 
Ewa Schenström (m) 
Torkel Tigerschiöld (mp) 
Jan Tigerström (m), tjänstgörande 
Ornina Younan (s), tjänstgörande §§ 10 och 21 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved och nämndsekreteraren Hans Engstrand. 
Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lennart Gustafsson, 
Bengt Hjelm, Gunnar Jensen, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 
 



  

Vidare de förtroendevalda revisorerna Bo Dahlström (s), Östen Bohlin (fp), Ingrid 
Dorle Andersson (s), Bengt Akalla (m), Gunilla Karlström (s) och Sven Ohm (fp) 
(samtliga §§ 1-3) samt enhetschef Jan-Erik Ek och revisor Eva Lundberg vid 
revisionskontoret (båda §§ 1-3). 
 

 
 § 9 

Revisionsberättelse för 2005 
Dnr M2006-130-00811 
Protokollsutdrag 
 
Markkontoret hade den 8 maj 2006 avgivit tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till 
vilket hänvisas. I tjänsteutlåtandet föreslogs enligt följande: 
 
 Marknämnden beslutar att, som yttrande över årsrapport avseende revisionen av 
 nämndens verksamhet under 2005, till nämndens revisorer (revisorsgrupp 2) 
 överlämna och åberopa utlåtandet. 
 
Yrkanden 
 
Bifall yrkades till kontorets förslag. 
 
Ordföranden Leif Rönngren m fl (s) samt ledamöterna Kajsa Stenfelt (v) och Åsa 
Romson (mp) yrkade bifall till förslag som redovisas i bilaga C. 
 
Beslut 
 
Marknämnden beslöt, efter propositioner på framställda yrkanden, enligt det av 
ordföranden Leif Rönngren m fl (s) samt ledamöterna Kajsa Stenfelt (v) och Åsa 
Romson (mp) gemensamt framställda yrkandet d v s att i huvudsak godkänna 
kontorets förslag till beslut samt att därutöver anföra följande: 
 

Marknämnden anser att revisorernas granskning är bra och ser positivt på att 
kontoret skärpt upp rutinerna och genomlyst alla större projekt. Nämnden noterar 
att vissa stora projekt har hanterats i den gamla organisationen. Dessa är nu 
införlivade i den nya organisationen. I de fall avvikelser förekommit har nämnden 
följt upp dem och beslutat att samtliga avvikelser ska hanteras i nämnden. 

 
Marknämnden kommer särskilt att följa upp ärenden kring jämställdhet/mångfald, 
personalpolitiken/medarbetarförsörjning, konsultanvändningen, 
medarbetarenkäten samt upphandlingar. 

 
Marknämnden anser att kontoret bör se över på vilket sätt det går att förhindra att 
de pensionsavgångar som kommer att ske framöver inte innebär en för 
omfattande kompetensförlust. Marknämnden vill därför särskilt uppmärksamma 
kontoret på behovet av nyrekrytering och tillvaratagande av befintlig kompetens.  

 
Reservation 
 
Vice ordföranden Mikael Söderlund (m), ledamöterna Berthold Gustavsson (m), Ulf 
Fridebäck (fp), Martina Lind (fp) och Gabriel Marawgeh (kd) samt tjänstgörande 
ersättaren Jan Tigerström (m) enligt kontorets förslag. 



  

 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 



  

 
 
   Tillhör § 9, bilaga C 
 
   Marknämnden 2006-06-15 
 
   Tillhör ärende nr 9 
 
   Revisionsberättelse 
 
   Leif Rönngren m.fl. (s) 
   Kajsa Stenfelt (v) 
   Åsa Romson (mp) 
  
   
Förslag till beslut 
 
Marknämnden beslutar 
 
att i huvudsak godkänna kontorets förslag till beslut 
 
samt  
 
att därutöver anföra följande 
 

Marknämnden anser att revisorernas granskning är bra och ser positivt på 
att kontoret skärpt upp rutinerna och genomlyst alla större projekt. 
Nämnden noterar att vissa stora projekt har hanterats i den gamla 
organisationen. Dessa är nu införlivade i den nya organisationen. I de fall 
avvikelser förekommit har nämnden följt upp dem och beslutat att 
samtliga avvikelser ska hanteras i nämnden. 
 
Marknämnden kommer särskilt att följa upp ärenden kring 
jämställdhet/mångfald, personalpolitiken/medarbetarförsörjning, 
konsultanvändningen, medarbetarenkäten samt upphandlingar. 
 
Marknämnden anser att kontoret bör se över på vilket sätt det går att 
förhindra att de pensionsavgångar som kommer att ske framöver inte 
innebär en för omfattande kompetensförlust. Marknämnden vill därför 
särskilt uppmärksamma kontoret på behovet av nyrekrytering och 
tillvaratagande av befintlig kompetens.  
 
 

 


